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Zones 30 en 50 en snelwegen  -  Ongevallen

Antwerps gourverneur Cathy Berx liet vorig jaar in de media optekenen dat het aantal 
weekendongevallen in de provincie Antwerpen met 40 procent gestegen is en het aantal 
dodelijke slachtoffers verdubbeld.
 
1. Hoeveel ongevallen telde Vlaanderen in 2023, graag per provincie?

a) Hoeveel doden per provincie waren te betreuren?

b) Hoeveel zwaargewonden per provincie waren te betreuren?

c) Hoeveel lichtgewonden per provincie waren te betreuren?

2. Hoeveel van die ongevallen gebeurden in zone 30, graag opgedeeld per provincie?

a) Bij hoeveel van die ongevallen waren doden te betreuren, graag opgedeeld per 
provincie? Over hoeveel doden ging het?

b) Bij hoeveel van die ongevallen waren zwaargewonden te betreuren, graag 
opgedeeld per provincie? Over hoeveel zwaargewonden ging het?

c) Bij hoeveel van die ongevallen waren lichtgewonden te betreuren, graag opgedeeld 
per provincie? Over hoeveel lichtgewonden ging het?

3. Hoeveel van die ongevallen gebeurden in zone 50, graag opgedeeld per provincie?

a) Bij hoeveel van die ongevallen waren doden te betreuren, graag opgedeeld per 
provincie? Over hoeveel doden ging het?

b) Bij hoeveel van die ongevallen waren zwaargewonden te betreuren, graag 
opgedeeld per provincie? Over hoeveel zwaargewonden ging het?

c) Bij hoeveel van die ongevallen waren lichtgewonden te betreuren, graag opgedeeld 
per provincie? Over hoeveel lichtgewonden ging het?

4. Hoeveel van die ongevallen gebeurden op snelwegen, graag opgedeeld per provincie?
 

a) Bij hoeveel van die ongevallen waren doden te betreuren, graag opgedeeld per 
provincie? Over hoeveel doden ging het?



b) Bij hoeveel van die ongevallen waren zwaargewonden te betreuren, graag 
opgedeeld per provincie? Over hoeveel zwaargewonden ging het?

c) Bij hoeveel van die ongevallen waren lichtgewonden te betreuren, graag opgedeeld 
per provincie? Over hoeveel lichtgewonden ging het?
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van ANNICK LAMBRECHT

De ongevallengegevens voor het volledige jaar 2023 zijn nog niet beschikbaar. De 
officiële gegevens (FOD Economie, Statbel) verwachten we in de zomer van 2024.  


